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Protokół 

z XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 sierpnia 2014 r.  

Posiedzenie XXX Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 13 radnych (nieobecny Pan M. Bułka, P. M. 

Tumiłowicz), w związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność 

obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2014 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania     

z targowiska wiejskiego w Sadlinkach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/213/2014 Rady Gminy            

Sadlinki z dnia 19 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym  jest Gmina Sadlinki oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej mienie komunalne na 

okres 3 lat. 

8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

E. Krajewska – Wójt -  wczoraj na komisjach stwierdzono, że PKS likwiduje przewozy         

i dlatego poprosiliśmy aby pokrótce P. Sławomir Kłos poinformował o sytuacji dotyczącej 

przewozów. 

S. Kłos – odpowiedział, że kursy będą prowadzone w dalszym ciągu. Zasugerował także, że 

osobiście nie jest zadowolony, że PKS zrezygnował z przewozów. Wyjaśnił, że w związku     

z powyższym dwa kursy będą dołożone. 

E. Krajewska – Wójt -  dodała, że mieszkańców będą interesowały godziny kursowania.  
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S. Kłos – wyjaśnił, ze będą informacje podane. Mieszkańcy Nebrowa Wielkiego zgłaszali, że 

mają problem dotyczący dojazdu do Urzędu Gminy Sadlinki w dni powszednie ale okazało 

się, że autobusy są puste. 

E. Krajewska – Wójt -  dobrze, że można liczyć na takiego przewoźnika. Informacje            

o przewozach można dać na stronę www.sadlinki.pl. 

M. Tadejewski – radny – zadał pytanie – czy Pan na pewno obejmie cały teren tak aby 

wszyscy byli zadowoleni? 

S. Kłos – odpowiedział, że wychodzi naprzeciw ludziom, bilety można kupić w autobusie, 

dlatego trochę to schodzi. 

A. Michalska – radna -  podziękowała P. Kłosowi za dostosowanie kursów dla 

mieszkańców. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  podziękował P. Kłosowi za wyczerpujące wypowiedzi. 

W. Berent – radny -  zwrócił się z pytaniem do P. Wójt – prosiłem o wyłożenie na 

przystanku przy PKP płytek a druga sprawa mieszkańcy przy ul: Grudziądzkiej chcieliby 

pozyskać kruszywo aby mogli wyrównać drogę. 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt -  omówiła  sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

G. Podgórska – Skarbnik – omówiła uchwałę dotyczącą zmian budżetu Gminy Sadlinki na 

rok 2014 r. w działach, rozdziałach i paragrafach. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXX/237/2014 w sprawie zmiany 

budżetu gminy Sadlinki na 2014 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt -  omówiła uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

zasady korzystania z targowiska wiejskiego w Sadlinkach. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXX/238/2014 w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania z targowiska wiejskiego w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

http://www.sadlinki.pl/
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Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt -  omówiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/213/2014 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 19 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sadlinki oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXX/239/2014  w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVI/213/2014 Rady Gminy Sadlinki z dnia 19 lutego 2014 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Sadlinki oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 7. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXX/240/2014  w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej mienie komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 8.  

Za przyjęciem protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 9. 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała radnemu W. Berent, że pamięta zarówno                    

o przystanku jak i o drodze, poinformowała także, że rozmawiała z mieszkańcami, których ta 

sprawa dotyczy. 

Ad. 10.  

B. Grzyb – sołtys – a co z rondem w Białkach? 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała, że ronda niestety nie będzie, nie ma takiej 

możliwości. Dodała, że do końca listopada br. będzie robiona 532 w stronę Dziwna. 

M. Zdankiewicz – radny – zasugerował aby urobek, który pozostaje ze starego asfaltu 

wykorzystać. 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała, że ten materiał jest do dyspozycji wykonawcy. 

J. Piskor – przewodniczący Rady -  zwrócił się z pytaniem do P. Wójt kiedy zaplanowana 

będzie kolejna sesja? 
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E. Krajewska – Wójt -  jeżeli zaistnieje taka potrzeba. 

M. Zdankiewicz – radny – zaproponował aby na następną sesję zaprosić  Prezesa SKR. 

E. Gadacz – sołtys – zadał pytanie P. Wójt – czy te lampy solarne zainstalowane w Olszanicy 

są opłacalne? 

E. Krajewska – Wójt -  lampy zaplanowane były w ramach programu z Wojewódzkiego 

Funduszu Środowiska. Koszt lampy wyniósł 12 tysięcy za jedną sztukę. Nie w każdym 

miejscu można takie lampy postawić np. przy lesie nie można. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
35 

zamknął XXX Sesję Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 

 

 

 

 


